



نموذج طلب تعديل خدمات المنشأة قانون الاستثمار رقم (1) لسنة 2019

General Service Request Form

ENTITY'S DETAILS معلومات عن المنشأة

Commercial Name		الاسم التجاري
Commercial Registration no.		رقم السجل التجاري
Commercial License no.		رقم الرخصة التجارية

يرجى تحديد نوع التعديل المطلوب Please select the required amendment

- زيادة/خفيض رأس المال Increase/Decrease working capital
- تغيير الاسم التجاري Commercial name change
- إضافة مخول بالتوقيع Add Authorized Signatory(s)
- إضافة / انسحاب شريك Additional/withdrawal partner(s)
- أخرى Others
- تغيير الشكل القانوني Change of legal status
- حذف / إضافة نشاط Delete/add commercial activity

بيان نوع الخدمة المطلوبة TYPE OF SERVICE REQUIRED

تعهد:

أتعهد بالالتزام بكافة الشروط والمتطلبات والالتزامات المترتبة على المشروع واستكمال كافة الإجراءات اللازمة لمزاولة العمل في الموعد المحدد خلال 60 يوم عمل من تاريخ استلام الموافقة الرسمية.

تنبيه:

وتستثنى من ذلك القطاعات الصناعية والزراعية والصحية حيث يكون تحديد موعدها وفقاً لطبيعة القطاع، والإجراءات الخاصة بها وذلك بالاتفاق مع الإدارة المختصة.

وفي حال ثبوت خطأ أو تقصير أو عجز يعتبر قرار الموافقة على المشروع ملغياً وذلك استناداً إلى البند الثالث من المادة رقم (2) من قرار وزير التجارة والصناعة رقم (44) لسنة 2020 باللائحة التنفيذية للقانون رقم (1) لسنة 2019 بتنظيم استثمار رأس المال غير القطري في النشاط الاقتصادي

Pledge:

I pledge to abide by all conditions, requirements and obligations arising from the project, and to complete all necessary procedures to conduct work on the specified date within 60 working days from the date of receiving the official approval.

Attention:

The industrial, agricultural, and health sectors are excluded from this requirement. Timing in the aforementioned sectors shall be determined according to their nature and the relevant procedures, in agreement with the competent department.

In the event of an error, default, or deficiency, the decision to approve the project is nullified, as per Article No. (2), clause three (3) of the Minister of Commerce and Industry Resolution No. (44) of 2020, in the executive regulations of Law No. (1) of 2019 regulating the investment of non-Qatari capital in the economic activity.

وهذا إقرار وتعهد منا بذلك This is our acknowledgment and pledge of the above

Full Name		الاسم بالكامل
Legal Status		الصفة القانونية
Mobile Number		رقم الجوال
Email		البريد الإلكتروني
Date		التاريخ
Signature		التوقيع